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PROTOKÓ   NR 46 – 10/ 2005Ł
Z posiedzenia

Komisji Spraw Spo ecznych i Ochrony Zdrowiał
Rady Miasta Gda skań

które odby o si  w dniu ł ę  29 wrze nia 2005 roku o godz. 14.ooś
w sali 003 w Nowym Ratuszu, yl. Wa y jagiello skie 1 w Gda skuł ń ń

  Obecni  na  posiedzeniu  wg.  za czonej  listy  obecno ci  –  łą ś która  stanowi 
za cznik nr 1 i 2 do protoko u. łą ł

Na stan  sze ciu ( 6 ) cz onków Komisji ś ł – w posiedzeniu uczestniczy oł  pi ciuę  
cz onków  czyli  by o  quorumł ł   do  podejmowania  prawomocnych  opinii   i  
wniosków.

Posiedzeniu  przewodniczy a  ł radna Monika Tomaszewska   Przewodnicz caą  
Komisji Spraw Spo ecznych i Ochrony Zdrowia RMG. ł

Po powitaniu wszystkich poinformowa a, e:ł ż

Projekt  porz dku obrad Komisji,  cz onkowie otrzymali  do skrytek w terminieą ł  
regulaminowym.

Czy s  uwagi do tak zaproponowanego porz dku obrad? ą ą

Poniewa  nie  by o  uwag,  Przewodnicz ca  podda a  pod glosowanie  przyj cież ł ą ł ę  
porz dku obrad Komisji.ą

Porz dek obrad zosta  przyj ty jednog o nie – 6 g osami „za”, ą ł ę ł ś ł który stanowi 
za cznik nr 3 do protoko u. łą ł



PUNKT  1

Zaopiniowanie ofert  na najem lokali u ytkowych w budynkuż
przy ul. Jaskó czej 7/15  i  Wa owej 27 w Gda skuł ł ń

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
Prosz  o przedstawienie informacji z przeprowadzonej wizji lokalnej w budynkuę  
przychodni przy ul. Jaskó czej 7/15.ł

Radna Monika Tomaszewska – Przewodnicz ca Komisjią  
Postanowili my nieoficjalnie zobaczy  jak wygl da stan faktyczny dla mnie by oś ć ą ł  
to  potrzebne,  poniewa  nie  mia am  oceny  sytuacji.  Zapoznali my  si  zż ł ś ę  
usytuowaniem tych pomieszcze , które b d   przez nas opiniowane. Jak równień ę ą ż 
podnie li my spraw  dost pno ci do windy. Okaza o si ,  e  w tym zakresieś ś ę ę ś ł ę ż  
zosta  podpisany protokó  pewnych ustale  z gwarancj  dost pczo ci do windył ł ń ą ę ś  
dla obu podmiotów jako, e winda znajduje si  w cz ci wspólnej dla wszystkichż ę ęś  
podmiotów znajduj cych si  w tym obiekcie. ą ę
W wizji lokalnej brali udzia  przedstawiciele Wydzia u Gospodarki Komunalnejł ł  
UM, Wydzia u Spraw Spo ecznych  pani Dyrektor Plichta i pan Formela oraz ja,ł ł  
radny Adamski, radna Putrycz .
Przedmiotem naszego opiniowania jest  powierzchnia sk adaj ca  si  z  czterechł ą ę  
pokoi, z tym, e stanowi  one nierozerwaln  ca o . W zwi zku z tym nie maż ą ą ł ść ą  
mo liwo ci  podzielenia  tych  pomieszcze  pomi dzy  dwa  podmioty.  Tymż ś ń ę  
samym  musimy  wyda  swoje  stanowisko przydzielenia  tych pomieszcze  dlać ń  
Jaskó ki lub ETER-Med.  Nie ma mo liwo ci podzielenia tych pomieszcze  wł ż ś ń  
ten  sposób,  ze  dwa  pokoje  b d  dla  Jaskó ki,  a  dwa  dla  Eter-Med.  Musimyę ą ł  
przydzieli  wszystkie 4 dla jednego z podmiotów. ć

Pani Janina Ma ko – Kierownik Ref. Zdrowia UMń
Wydali my opini  na temat jednego i drugiego NZOZ-u , które w swoim zakresieś ę  
maj  us ugi zdrowotne i które s   prowadzone na odpowiednim poziomie. Mo naą ł ą ż  
doda  do tego, e NZOZ Jaskó ka ma d u szy kontrakt z NFZ, jego dzia alnoć ż ł ł ż ł ść 
jest sprawdzona  i mo na wzi  pod uwag  opinie spo eczno ci lokalnej, któraż ąć ę ł ś  
popiera wszystki us ugi zdrowotne, które s  wiadczone na wysokim poziomie.ł ą ś
Je li  chodzi  o  ocen  pod  kontem  merytorycznym,  to  oceniamy  bardzoś ę  
pozytywnie. 
Nie mo emy mie  jakichkolwiek zastrze e  do NZOZ ETER-MED. Nie mniejż ć ż ń  
jednak  z  punktu  widzenia  d ugo ci  us ug  zdrowotnych  i  lokalnej  akceptacji,ł ś ł  
dzia alno  Jaskó ki jest zdecydowanie dobra. ł ść ł
Opinia  Wydzia u  Spraw  Spo ecznych  UM  stanowi  za cznik  nr  4  doł ł łą  
protoko u.ł
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Radna Monika Tomaszewska – Przewodnicz ca komisji ą
Wiem o tym, e NZOZ ETER-MED realizuje  kontrakt na us ugi chirurgiczne.ż ł  
Natomiast  Jaskó ka  przejmuj c  personel  Pana  Dr  Krutysza,  rozumiem,  eł ą ż  
przej a kontrakt na us ugi chirurgiczne. Tak, czy nie?  Odpowied  – tak. ęł ł ź
Natomiast by a nieuregulowana sprawa co do pomieszcze . ł ń
Rozumiem, e ETER-MED. chcia by rozszerzy  o te us ugi. ż ł ć ł
Prosz  o zabranie g osu przedstawiciela NZOZ ETER-MED. i wyja nienie nam,ę ł ś  
co Pa stwo chcieliby cie  robi .ń ś ć

Pan Tomasz Niewi g owski – Dyrektor  NZOZ ETER_ MEDę ł
W  tych  nowych  pomieszczeniach  chcieliby my  rozszerzy  nasze  us ugi  –ś ć ł  
chirurgiczne i ortopedyczne. 

Radna Monika Tomaszewska – przewodnicz ca Komisjią
Zatrzymuj c ten lokal, który do tej pory Pa stwo macie. ą ń
Odpowied - Tak. ź

Radny Jerzy Adamski – cz onek komisjił
Pytanie  do Jaskó ki:  je li  Pa stwo  nie  otrzymacie  tych  pomieszcze ,  to  czył ś ń ń  
macie pomieszczenia na us ugi chirurgiczne?ł

Pani Gra yna Witkowska – przedstawiciel NZOZ Jaskó każ ł
Trudno nam b dzie zaadaptowa  inne pomieszczenia na poradni  chirurgiczn .ę ć ę ą  
Innych pomieszcze  nie mamy. Na poradni  chirurgiczn  na Jaskó czej mamyń ę ą ł  
zakontraktowany kontrakt na chirurgi  z NFZ na 3 lata. ę
Poradnia chirurgiczna musi funkcjonowa  w tych pomieszczeniach, które w tejć  
chwili s . ą

Radna Danuta Putrycz – cz onek Komisjił
Pytanie do ETER-MED. przy wizji lokalnej stwierdzili my, e w cz ci, w którejś ż ęś  

wiadczycie us ugi rehabilitacyjne s  wolne pomieszczenia. Rozumiem, ze za teś ł ą  
wolne pomieszczenia p acicie, a adnego po ytku z tych pomieszcze  nie macieł ż ż ń  
Moje pytanie: Czy wyst powali cie Pa stwo do Wydzia u lub administratora. byę ś ń ł  
wyrazi  zgod  na przebudow  pomieszcze ? Wed ug mnie, po zaadoptowaniuł ę ę ń ł  
tych pomieszcze  uzyskaliby cie Pa stwo dodatkowa powierzchni . ń ś ń ę

Pan Andrzej Lato – przedstawiciel NZOZ ETER-MED.
Do Urz du Miejskiego nie wyst powali my o tak  zgod . Wyst pili my tylkoę ę ś ą ę ą ś
czy mo emy je zaadaptowa  – by  nawet zrobiony projekt, ale z tym zamiarem,ż ć ł  

e b dziemy mieli mo liwo c korzystania z tych pomieszcze  gdzie przebyważ ę ż ś ń ł 
dr Krutysza. Nam jest potrzeba wi ksza ilo  pomieszcze . Poniewa  wi e się ść ń ż ąż ę 
to z naszym rozwojem i zwi kszeniem wiadczenia us ug – bezp atnie w ramachę ś ł ł  
NFZ  dla  mieszka ców.  Wszystko,  albo  nic.  Trzeba  do  tego  logistycznień  
podchodzi  Wszystko musi mie  prze o enie ekonomiczne im nie warto robić ć ł ż ć 
jaki  remontów  po  to  aby  tworzy  drug  rejestracj ,  zatrudnia  drugś ć ą ę ć ą 
rejestratork . ę
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Radna Danuta Putrzycz – cz onek Komisjił
Z tego co wiem, to s  dwa nast pne lokale wolne w tej cz ci po MOPS-ie. ą ę ęś

Pani Barbara Majewska – z-ca Dyrektora WGK
MOPS zwolni  dwa pomieszczenia. B dzie protokó .ł ę ł

Radna Danuta Putrycz – cz onek Komisjił
Mo e ETER-MED teraz wyst pi  o te pomieszczenia.ż ą ć

Pan Tomasz Niew glowski – przedstawiciel ETER – MED.ę
Czekamy  na decyzj  od 3-lat  na  te  pomieszczenia.  Mimo,  e  dr  Pokora i  drę ż  
Krutysza  wynajmowali  te  pomieszczenia  to od d u szego czasu  nie by a  tamł ż ł  
prowadzona adna dzia alno . W zwi zku z tym wyst pili my do Wydzia uż ł ść ą ą ś ł  
Lokalowego  o  te  pomieszczenia.  Byli my  pierwszym  podmiotem.  Od  3-latś  
czekamy na konkretn  decyzj . Chcemy te pomieszczenia w odpowiedni sposóbą ę  
zagospodarowa . ć
 
Radna Monika Tomaszewska – Przewodnicz ca Komisjią
Pytanie  do  Jaskó ki  –  Pa stwo  przyjmuj c  dr  Krutysza  wraz  z  personelemł ń ą  
przyj li równie  kontrakt. Ja rozumiem, e warunkiem utrzymania tego kontraktuę ż ż  
jest  realizacja tych wiadcze .ś ń

Pani Iwona Flejszman – przedstawiciel NZOZ JASKÓ KAŁ
To co  powiedzia  Pan Niew g owski  jest  k amstwem.  Poniewa  wiadczeniał ę ł ł ż ś  
chirurgiczne  by y  realizowane.  Pocz tkowo  by y  w  ramach   zespo uł ą ł ł  
interdyscyplinarnego –  nie  tylko na  rzecz  naszej  przychodni,  ale  równie  dlaż  
Sobieszewa.  W ubieg ym roku Pan dr Krutysza  mia  swój kontrakt z  NFZ nał ł  
poradni  chirurgiczn ,  a  od  tego  roku  my  mamy.  Jest  to  k amstwo,  ze  teę ą ł  

wiadczenia nigdy nie by y tam realizowane. S  realizowane od zawsze, w tymś ł ą  
samym miejscu.
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Pan Tomasz Niew g owski – przedstawiciel ERER-MED.ę ł
Podmiot, który obecnie prowadzi dzia alno  nie mia  prawa do tego lokalu. Nieł ść ł  
móg  si  nawet stara  o kontrakt na te lokale, bo tych lokali nie mia . Chcieli mył ę ć ł ś  
zrobi  zgodnie z prawem i wyst pili my do Wydzia u lokalowego o przyznanieć ą ś ł  
tych pomieszcze . Trzy lata temu ta dzia alno  nie by a prowadzona. Dr Pokorań ł ść ł  
wyprowadzi a si , a dr Krutysza na stan zdrowia tej dzia alno ci nie prowadzi .ł ę ł ś ł  
NZOZ Jaskó ka w sposób nie formalnie dogada a si  z dr Krutysz  i zacz a tł ł ę ą ęł ą 
prowadzi  dzia alno  chirurgiczn . Nie by o podstaw prawnych, aby Jaskó kać ł ść ą ł ł  
mog a  prowadzi  dzia alno .  Przestrzegamy  prawa,  albo  stosujemył ć ł ść  
partyzanckie  metody.  Nie  jest  prawda,  e  gdyby  nawet  ta  chirurgia  tam  nież  
istnia a, e nie jest zapewniona ci g o  opieki chirurgicznej i ortopedycznej, boł ż ą ł ść  
taka  opieka  jest  zapewniona  na  terenie  Dolnego  Miasta.  Na  terenieDolnego 
Miasta us ugi chirurgiczne s  prowadzone : na abim Kruku i Jaskó czej. Nieł ą Ż ł  
widze adnych przes anek, które wskazywa yby na to, e aby ta ci g o   robi aż ł ł ż ą ł ść ł  
Jaskó ka, a nie ETERM-MED.ł
          
Radna Monika Tomaszewska – przewodnicz ca Komisjią
Pad  zarzut  nielegalnego kontraktu.  Rozumiem,  e  by y  wnioski  pokontrolne.ł ż ł  
Pa stwo  zweryfikowali cie,  czy  te  us ugi  s  prowadzone  i  równie  zosta ań ś ł ą ż ł  
rozstrzygni ta sprawa bezumownego korzystania z pomieszcze .ę ń
 
Pan Jaros aw Formela – przedstawiciel WSSł
Pierwsza  kontrola  by a  na  zg oszenie  ETER-MED.  w  2003  roku.  Wówczasł ł  
stwierdzili my – w porozumieniu NFZ   stwierdzili my, e dzia alno  istniejeś ś ż ł ść  
razem z Panem Krutysz  i  Pokor .  Pani dr Pokora pó niej  nie pracowa a,  aą ą ź ł  
kontynuowa  Pan dr Krutysza. Stwierdzili my to na miejscu, ze by a prowadzonał ś ł  
dzia alno .  W  porozumieniu  z  NFZ   mog a  si  ona  odbywa  na  zasadachł ść ł ę ć  
interdyscyplinarnego zespo u, który trwa  do ko ca 2004 roku. Na pocz tku 2005ł ł ń ą  
roku  zosta a  przeprowadzona  ponownie  kontrola  wspólnie  z  Wydzia emł ł  
Gospodarki Komunalnej. Gdy zosta o stwierdzone, e Pan dr Krutysza nie mał ż  
kontraktu, kontrakt ma NZOZ Jaskó ka, to automatycznie posz o wypowiedzenieł ł  
umowy dla Pana Krutyszy i lokal zosta  postawiony do bezprzetargu. Dlatego, eł ż  
jest to z o ony problem, to dlatego trwa to tak d ugo w czasie. Sprawa ta był ż ł ł 
rozstrzygana  przez  inne  organy  –  Prokuratur .  ETER-MED.  zg osi  doę ł ł  
Prokuratury problem, który zosta  odrzucony. Jakie ma prawo do lokalu Jaskó ka,ł ł  
to prosz  o wypowied  Pani Dyrektor Majewsk . Kodeks cywilny pozwala naę ź ą  
takie rozstrzygni cie –  umo liwienie podmiotowi prowadzenia dzia alno ci doę ż ł ś  
czasu rozstrzygni cia – bezprzetargu.ę

Pani Barbara Majewska – z-ca Dyrektora WGK
Do czasu rozstrzygni cia procedury wynajmy w trybie bezprzetargowy, zosta aę ł  
wyra ona  zgoda  na  prowadzenie  dzia alno ci  za  odp atno ci  przez  NZOZż ł ś ł ś ą  
Jaskó ka. Odp atno  jest realizowana. Nie chcieli my zamkn  lokalu i czekał ł ść ś ąć ć 
a  si  rozstrzygnie.  Chodzi  o  wiadcznie  us ug  i  prowadzenia  ich  do czasuż ę ś ł  
podj cia decyzji zgodnie z procedura wynajmu. Formalna zgoda zosta a wydana. ę ł

Radny Jerzy Adamski – cz onek Komisjił
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Zosta a  wydana  zgoda  na  bezumowne  u ytkowanie.  Jakie  sa  stawki  zał ż  
bezumowne u ytkowanie.ż

Pani Barbara Majewska – Z-ca Dyrektora WGK
Jest to bezumowne u ytkowanie. Bezumowne u ytkowanie odbywa si  po takichż ż ę  
samych stawkach jak jest naliczany czynsz. Nie ma tu adnych regulacji, któreż  
mówi by, e  mo na bra  dowoln  kwot . Nie jest  to stawka preferencyjna, ał ż ż ć ą ę  
stawka jaka jest przewidziana dla us ug zdrowotnych  - w tej strefie 2.50 z . ł ł

Pan Tomasz Niew g owski – przedstawiciel ETER-MED ę ł
W posiadaniu Jaskó ki by y pomieszczenia w ni szym skrzydle budynku., któreł ł ż  
od  wielu  lat  sta y  bezu ytecznie.  W  momencie  kiedy  zacz li my  pisa  doł ż ę ś ć  
urzedu,  to w tych pomieszczeniach zacz  si  remont.  Je eli  sa  jakiekolwiekął ę ż  
kontrole, to powinny by  one bardziej rzeczowe, ogólne, a nie ograniczaj ce sić ą ę 
do tego,  ze  kto  przyjdzie  sprawdzi ,  czy  tam  kto  jest  czy  kogo  nie  ma.ś ć ś ś  
&Uwa am,  ze  nie  do  ko ca  prawid owo  przeprowadzono  kontrole.  Gdybyż ń ł  
Jaskó ka chcia a to mog aby prowadzi  dzia alno  w tych pomieszczeniach juł ł ł ć ł ść ż 
od  lat.  Pomieszczenia  te  mog  si  nadawc  do  prowadzenia  dzia alno cią ę ł ś  
chirurgicznej. Przez wiele lat jak nie zacz li my podnosi  tego problemu, to teę ś ć  
pomieszczenia by y puste. ł

Pani Iwona Flejszman – przedstawiciel NZOZ Jaskó kał
Na te pomieszczenia, o których Pan mówi mamy umow  z NFZ na inne poradnie,ę  

wiadcz ce zupe nie inne us ugi. Ko czymy w tych pomieszczeniach remont,ś ą ł ł ń  
aby je dostosowa  do prowadzenia us ug. ć ł

Radna Monika Tomaszewska – Przewodnicz ca Komisjią
Czy Pa stwo radni maj  pytania do przedstawicieli ETER-MED. I JASKÓ KI?ń ą Ł

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
Pytanie do ETER-MED. je li s  dodatkowe wolne pomieszczenia, to dlaczego tenś ą  
podmiot, który ma ju  kontrakt na te pomieszczenia, dobrze wiadczy us ugi i nież ś ł  
ma skarg i  ETER-MED. te  wiadczy us ugi,  ale  na abim Kruku nie mo eż ś ł Ż ż  
otrzyma  pomieszcze . ć ń

Pan Tomasz Niew g owski – przedstawiciel ETER-MED ę ł
Na  Jaskó czej  te  wiadczymy  us ugi  chirurgiczne.  Z  punktu  widzeniał ż ś ł  
zabezpieczenia  opieki  zdrowotnej  na  terenie  Dolnego Miasta  nie  ma  adnegoż  
znaczenia. 

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
Nie da  mi Pan si  wypowiedzie ,  to ju  wida , ze ugody nie mo e by  – takał ę ć ż ć ż ć  
jest moja opinia. Je eli si  wchodzi ka demu w s owo, to nie zawsze si  nie maż ę ż ł ę  
racji. Raz racja mo e by  po jednej lub po drugiej stronie. ż ć
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Radna Monika Tomaszewska – Przewodnicz ca Komisjią
Czy Pa stwo radni maj  jeszcze pytania do zaproszonych go ci? Skoro nie ma, toń ą ś  
dzi kujemy go ciom za przybycie. Komisja teraz pozostanie w swoim gronie ię ś  
przedyskutuje wszystkie za i przeciw i przyst pimy do wypracowania opinii.ą
Mam uwag  do Wydzia u  Spraw Spo ecznych, nie wolno przedstawia  takieję ł ł ć  
opinii jaka Pa stwo przedstawili cie. Mo e by  jeden i drugi podmiot. Spe niajń ś ż ć ł ą 
przes anki merytoryczne, ale wskazania preferencji powinny by  ujawnione.ł ć

Pani Teresa Plichta – Dyrektor WSS
Pani  Przewodnicz ca,  chce  przeprosi  za  Wydzia  i  takiej  opinii  wi cej  nieą ć ł ę  
b dzie. Pracownicy Referatu b d  musieli do o y  wi cej staranno ci i wydaę ę ą ł ż ć ę ś ć 
tak  opini , która rozwi e problem.ą ę ąż

Przewodnicz ca Komisji radna Monika Tomaszewskaą
 My  jeszcze  nie  mamy  sieci  us ug  medycznych.  Dopiero  to  si  wszystkoł ę  
kszta tuje.  Dlatego   opinia  wydzia u  jest  kluczowa.  Do  momentu  kiedy  nieł ł  
b dziemy mieli przyj tej sieci, to bazujemy tylko i wy cznie na opinii wydzia uę ę łą ł  
merytorycznego. 
Ja przedstawi  swoj  opini . Proponuj  stwierdzi , e pod wzgl dem formalno-ę ą ę ę ć ż ę
prawnym  i  merytorycznym  oba  podmioty  spe niaj  te  przes anki.  Natomiastł ą ł  
wskazujemy  –  Jaskó k ,  ale  Pa stwo mo ecie  zmieni  –  dlatego, e  jest  toł ę ń ż ć ż  
zapewnienie ci g o ci realizacji pewnego kontraktu, który jest zawarty z NFZ naą ł ś  
2-lata. 
Ustalili my, e b dziemy udzielali  tytu u do lokali tym podmiotom, które majś ż ę ł ą 
zawarty z NFZ kontrakt i realizuj  wiadczenia w okre lonym miejscu. ą ś ś

Rady Jerzy Adamski – cz onek Komisjił
 Ja  nie  chc  nic  poprawia .  Poniewa  Pani Doktor poprawi a,  e  to nie  jestę ć ż ł ż  
ci g o .  Oni  musieli  wyst pi  jako Jaskó ka o kontrakt po  dr  Ktrutyszu.  Jaą ł ść ą ć ł  
uwa am, ze mo emy decydowa  o tym  eby otrzyma a Jaskó ka po to eby oniż ż ć ż ł ł ż  
mieli gdzie ten kontrakt realizowa . Bo jak otrzyma ETER-MED., to b dzie miać ę ł 
poszerzenie dzia alno ci,a Jaskó ka nie b dzie mog a gdzie realizowa  kontraktu.ł ś ł ę ł ć
Musimy  umo liwi  realizacj  kontraktu  Jaskó ce.  ETER-MED.  ma  gdzie  goż ć ę ł  
realizowa , a Jaskó ka nie. Lobbing jaki uprawia y dwa podmioty mnie si  nieć ł ł ę  
podoba . ł

Radna Danuta Putrycz – cz onek Komisjił
Dziwi  mnie  to,  ze  ETER-MED.  maj c  mo liwo ci  wykorzystania  ró negoą ż ś ż  
rodzaju powierzchnie nie chce z tego skorzysta . ć

Przewodnicz ca Komisji radna Monika Tomaszewskaą
Czy s  jeszcze g osy w dyskusji. Skoro nie ma przyst pujemy do wypracowaniaą ł ę  
opinii.

Opinia Komisji
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Komisja Spraw Spo ecznych i Ochrony Zdrowia RMG po przeprowadzeniu wizjił  
lokalnej, wys uchaniu obu wnioskodawców oraz rozpatrzeniu z o onych ofert nał ł ż  
najem  lokalu  u ytkowego  w  budynku  Przychodni  przy  ul.  Jaskó czej  7/15 wż ł  
Gda sku stwierdza, e obie oferty spe niaj  przes anki formalne i merytoryczne.ń ż ł ą ł  
Z uwagi na zawarty wieloletni kontrakt z NFZ na realizacj  us ug chirurgicznychę ł  
przez  NZOZ  Jaskó ka  w  pomieszczeniach  przy  ul.  Jaskó czej  7/15,  zdaniemł ł  
Komisji, powinny one zosta  przyznane dla NZOZ Jaskó ka celem kontynuacjić ł  
wykonywania us ug medycznych. ł
Przy  opiniowaniu  Komisja  kierowa a  si  i  tym,  e  miejsce  realizacji  us ugł ę ż ł  
chirurgicznych przez NZOZ ETER-MED. jest siedziba spó ki przy ul. abi Krukł Ż  
1. Natomiast  NZOZ JASKÓ KA nie dysponuje innymi pomieszczeniami, któreŁ  
odpowiada yby standardowi wymaganemu do realizacji us ug chirurgicznych.ł ł
Powy sz  opini  Komisja przyj a – jednog o nie 5 g osami ‘za”. ż ą ę ęł ł ś ł
Opinia Nr 46-10 /  60 / 2005 stanowi za cznik nr 5 do protoko u.łą ł

-  Zaopiniowanie oferty na najem lokalu u ytkowego w trybież  
bezprzetargowym w budynku Przychodni przy ul. Wa owej 27 w Gda skuł ń

Pani Barbara Majewska – Z-ca Dyrektora WGK
Wp yn y dwie oferty o najem lokalu u ytkowego o pow. 23.39 m2 w trybieł ęł ż  
bezprzetargowym. Oferta NZOZ REMED=LECTUS i Przemys owego Zespo uł ł  
Opieki Zdrowotnej w Gda sku.ń
Wnioski stanowi  za cznik nr 6 do protoko u.ą łą ł

Przewodnicz ca Komisji radna Monika Tomaszewskaą
Wydzia  Spraw  Spo ecznych  w  swojej  opinii  wyra nie  wskaza ,  e  podł ł ź ł ż  
wzgl dem  merytorycznym  pomieszczenia  te  nale y  przyzna  dlaę ż ć  
REMED+LECTUS.

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
Znam  Przemys owy  ZOZ,  by am  tam  kilka  razy  i  wiem,  e  oni  musz  sił ł ż ą ę 
wyprowadzi  z  zajmowanych  pomieszcze .  Czy  Remed+Lectus  b dzieć ń ę  
wykonywa  us ugi Przemys owego ZOZ?ł ł ł

Pani Barbara Majewska – Z-ca Dyrektora WGK
Nie.  Poniewa  oferta  jest  z o ona  na  pomieszczenie,  które  znajduje  si  wż ł ż ę  
piwnicy i na us ugi medyczne si  nie nadaje. ł ę

Pan Jaros aw Formela – przedstawiciel WSSł
Z wniosku Przemys owego ZOZ wynika, e pomieszczenia te chc  przeznaczył ż ą ć 
na sk adowisko. Dlatego by o skierowanie na Remed+Lectus.ł ł

Przewodnicz ca Komisji radna Monika Tomaszewskaą
Wiem  o  tym,  e  Przemys owy  ZOZ  jest  w  trakcie  przenoszenia  si  na  ul.ż ł ę  
Wa ow  i potrzebuje pomieszcze . ł ą ń

8



Pan Jaros aw Formela – przedstawiciel WSSł
Przy rozmowach z Marsza kiem Borusewiczem i Prezydentem Nocnym, e je lił ż ś  
SANEPIT zwolni III  pi tro na Wa owej  to by o wskazanie,  e  to b dzie  dlaę ł ł ż ę  
Przemys owego ZOZ.  Jest to tylko kwestia czasu.ł

Przewodnicz ca Komisji radna Monika Tomaszewskaą
Wiem o tym, e Przemys owy ZOZ dysponuje bardzo szerokim kontraktem naż ł  
us ugi. W zwi zku z tym, e oni chc  dodatkowe pomieszczenia jest zrozumia e. ł ą ż ą ł
Zabiega am nawet o to eby ta sprawa zosta a  w jaki  sposób rozstrzygni ta.ł ż ł ś ę  
Poniewa   w budynku tym jest bardzo du o najemców, a tak b dzie tylko 2-chż ż ę  
najemców: ZOZ Przemys owy i Remed+Lectus. Wiem, e rozmowy, które by ył ż ł  
prowadzone  z  Marsza kiem   wykazywa y,  e  ka dy  metr   dla  ZOZ-u  jestł ł ż ż  
potrzebny.  Nie chcia abym, aby te 30 metrów by o przes dzaj cym o tym,  eł ł ą ą ż  
porozumienie pomi dzy Marsza kiem, a Prezydentem Nocnym  nie dojdzie doę ł  
realizacji. 

Pani Barbara Majewska – z-ca Dyrektora WGK
B dziemy  równie  kierowali  pod  obrady  Komisji  wniosek  o  zaopiniowanieę ż  
wynajmu s siaduj cego z tym pomieszczeniem, pomieszcze  drukarni, która sią ą ń ę 
zwolni a – pow, 130 m2 i o która wyst pi  Przemys owy ZOZ. ł ą ł ł

Radna – Danuta Putrycz – cz onek Komisjił
Chodzi o to, ze jest lokal 30 metrowy i b dzie si  zwalnia  lokal o powierzchnię ę ł  
130 m2.  W  zwi zku  z  tym,  czy  nie  nale a oby  tego rozstrzygn  i  dla  obuą ż ł ąć  
podmiotów tak podzieli  aby ani jeden, ani drugi nie mia  pretensji. W zwi zku zć ł ą  
tym wnioskuj  o rozpatrzenie obu wniosków na nast pnym posiedzeniu Komisji.ę ę

Przewodnicz ca Komisji radna Monika Tomaszewska ą
Czy Pa stwo radni maj  pytania? Poniewa  nie by o wi cej g osów w dyskusji,ń ą ż ł ę ł  
podda a  pod  glosowanie  wniosek  o  najem  lokalu  u ytkowego  w  budynkuł ż  
przychodni przy ul. Wa owej 27 w Gda sku dla NZOZ Remed+Lectus.ł ń

G osowanie:ł
     Komisja – jednog o nie  ł ś - 5 g osami za wyda a pozytywn  opini .ł ł ą ę

Opinia Nr 46 – 10 / 61 / 2005 stanowi za cznik nr 7 do protoko u. łą ł

PUNKT  2

Sprawy  wniesione, wolne wnioski

Radna Danuta Putrycz – cz onek Komisjił
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W zwi zku z tym, e jest z a sytuacja z mieszkaniami socjalnymi, wnosz  abyą ż ł ę  
zaj  si  ta spraw .ąć ę ą

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
Nie ma adnej polityki w sprawie mieszka  socjalnych. Jak mi wiadomo i by a taż ń ł  
sprawa omawiana na posiedzeniu Komisji polityki Gospodarczej i Morskiej, ze na 
ul. Chodkiewicza  budynek nie zostanie zaadaptowany  na mieszkania socjalne. 
Poniewa  nie  zg asza  si  wykonawca.  Mia o tam by  60 mieszka .  Problemż ł ę ł ć ń  
polega na tym, e ten budynek nale a oby zburzy  i postawi  od nowa i by obyż ż ł ć ć ł  
to taniej. Mogliby my to sprawdzi . ś ć

Radna Danuta Putrycz – cz onek Komisjił
Dlatego zg osi am sprawy  socjalne,  zdaj c  sobie  spraw ,  e  na  Powsta cówł ł ą ę ż ń  
Warszawskich te  nie b dzie,  a  nowych si  nie buduje.  Chodzi mi o to, abyż ę ę  
przygotowa  na  nast pn  komisj   wnie  punkt  odno nie  sprawć ę ą ę ść ś  
mieszkaniowych. 

Radna Monika Tomaszewska – Przewodnicz ca Komisjią
Jest problem z mieszkaniami socjalnymi, mieszka  tymczasowych  i mieszkań ń 
chronionych.  Proponuj  to  skomasowa  i  wszystko  to  si  wpisuje  w  naszaę ć ę  
strategi  jako program operacyjny, którego nie ma.ę
W po owie pa dziernika si  spotykamy na  nadzwyczajnym  posiedzeniu Komisjił ź ę  
i  na  nim  ustalimy,  czy  problem  mieszka  chronionych,  tymczasowych  iń  
socjalnych b dzie punktem naszego posiedzenia. ę

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
Prosi abym, aby Komisja wyst pi a do Przewodnicz cego Rady, lub ja jako radnał ą ł ą  
wyst pi   eby odby a si  debata na temat efektywno ci wydawania rodkówą ę ż ł ę ś ś  
alkoholowych  - chodzi o szkolenie na temat nowej ustawy, gdzie by by y s u był ł ż  
zewn trzne, które by nam okre li y co my mamy finansowa  i jakie s  potrzebyę ś ł ć ą  
w  gminie.  W ród naszych  s u b  nie  widz  adnej  ch ci  zrobienia  kroku  naś ł ż ę ż ę  
przód.  Tkwimy  w  tych  samych  zadaniach.  Nowych  zada  nie  chce  siń ę 
przyjmowa .  Mówi si , e si  tworzy programy. W tej chwili mamy wykonanyć ę ż ę  
prawie  roczny plan wp ywów –  5 milionów z ,  a  6 milionów jest  planowane.ł ł  
Mówi si , e one nie b d  wprowadzone do bud etu. Przygotuj  taki materia  ię ż ę ą ż ę ł  
przedstawi . ę

Przewodnicz ca Komisji radna Monika Tomaszewskaą
Takie programy i wydatki powinny by  kontrolowane przez super wizora. Czyć  
mo e Pani swoim staraniem zaprosi  na Komisj  takiego super wizora, którybyż ć ę  
powiedzia  o co chodzi. Je li uda oby si  Pani nak oni   super wizora do takiejł ś ł ę ł ć  
wst pnej oceny naszego projektu, by o by dobrze. Poniewa  nied ugo b dziemyę ł ż ł ę  
dzieli  rodki alkoholowe na 2006 rok. ć ś
Proponuje, aby Pani przygotowa a taki materia . Pani wie na co zwróci  uwag .ł ł ć ę  
Je li  uda oby si  Pani zaprosi  ekspertów z zewn trz to by my porozmawialiś ł ę ć ą ś  
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nad za o eniami  przysz ego gminnego projektu.   Takiej  osoby, która nie jestł ż ł  
uwik ana w nasze sprawy, ch tnie bym pos ucha a.ł ę ł ł
W zwi zku z  tym Pani przygotuje  materia y,  harmonogram i równie  zaprosią ł ż  
przedstawicieli. 

Przewodnicz ca Komisji radna Monika Tomaszewskaą
Do naszej Komisji wp yn y nast puj ce pisma, których ksero ka dy z cz onkówł ęł ę ą ż ł  
Komisji otrzyma . S  to:ł ą
- pismo NZOZ Centrum Pediatryczno-Internistyczne Jaskó ka,ł
- pismo NZOZ Przychodnia Mickiewicza,
- pismo najemców lokali Przychodni przy ul. Jaskó czej,ł
- pismo polskiej Organizacji Bezrobotnych
- pismo M OPS w sprawie komentarzy do Strategii rozwi zywania Problemówą  

Spo ecznych do roku 2015”. ł
Powy sze pisma, proponuj  przyj  do wiadomo ci.ż ę ąć ś

Poniewa  nie  by o  wi cej  spraw  wniesionych,  wolnych  wniosków  –ż ł ę  
Przewodnicz ca  komisji  radna  Monika  Tomaszewska  ą  podzi kowa aę ł  
wszystkim cz onkom za przybycie. ł

Na tym posiedzenie zako czono. ń

Przewodnicz ca komisjią
Spraw Spo ecznych i Ochrony Zdrowia ł

Monika Tomaszewska

Protokó  sporz dzi a ł ą ł
Na podstawie zapisu z ta myś
Magnetofonowej M.Topczewska
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